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Beschikbaarstelling krediet aanpassingen zwembad De Molen Hey
Fractie Vragen Antwoorden
PvdA Op pagina 3 van het raadsvoorstel staat dat Fitland meerdere malen heeft 

aangegeven dat met de horecaruimte en de squashbanen “geen droog brood 
te verdienen viel”. Even verderop staat ook dat er voor de exploitatie van 
horeca en squashbanen geen interesse zal zijn. Het zwembad exploiteert de 
squashbanen er nu bij (aanvullende dienstverlening) en met extra 
inspanningen kan het winstgevend gemaakt worden, is de verwachting. De 
huur bedroeg € 7,823. In de nieuwe begroting houdt de gemeente rekening 
met € 10.000. Een forse verhoging. 
1. Is dat realistisch gezien de overige teksten over de squashbanen in het 

raadsvoorstel?

Ten tijde van Fitland kon alleen met een abonnement 
gebruikt gemaakt worden van de squashbanen. 
Inmiddels kunnen de squashbanen weer afzonderlijk 
worden gehuurd. Hierdoor is de verhuur fors gestegen. 

De verhoging van de structurele last voor zwembad De Molen Hey bedraagt € 
3.346. Voorstel is om dit ten laste van het exploitatieresultaat van de 
gemeentebegroting 2020 te brengen.
1. Waarom is dit bedrag niet opgenomen in de berap?

De extra lasten zijn verwerkt in de begrotingswijziging 
die is gekoppeld aan de beschikbaar stelling van het 
krediet 


